
 Protokoll 
 Trummenäs     vägars     Samfällighetsförening 

 §1     Ordf     öppnade     mötet.     Dagordningen     godkändes. 
 §2     Godkännande     av     föregående     mötesprotokoll. 
 §3     Avvaktar     besked     ang     asfaltering     av     Trummenäsvägen     från 
 kommunnen.     Ordf     informerade     att     Åkes     väg     kommer     att     asfalteras. 
 §4     Ny     utfart     på     Trummenäsvägen     från     bl     Antons     väg      har     inte     påbörjats. 
 §5     På     kontot     finns     1     mil     102     tusen     kronor.     Ny     skrivare     har     inköpts     till 
 kassören. 
 §6     Eon     kommer     att     utföra     grävningsarbete     på     Stensnäsvägen     o 
 Albatrossvägen. 
 §7     Elisabeth     redogjorde     för     hastighetsmätningen     på     Vävarevägen.     Bra 
 resultat.     Resultatet     insätts     på     hemsidan.Beslutade     att     upphöra     med 
 anslagen     på     tavlorna.     Hänvisar     till     hemsidan     o     fortsättningen. 
 Samtliga     fastigheter     har     erhållit     en     folder     ang      häckar     och     fri     sikt     i 
 korsningar     mm.Efterhöra     med     Trafikverket     ang     medel     till     breddning     av 
 vägrenarna     utmed     Trummenäsvägen. 
 §8     Nästa     möte     24/10     kl     1730. 
 §9     Ordf     avslutade     mötet. 

 Vid     protokollet 
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